

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ CONTENTS СОДЕРЖАНИЕ

ՊԱՏՄՈՒԹՅՈՒՆ, HISTORY, ИСТОРИЯ

- Գևորգ Ստեփանյան.** Հայերի Էթնիկ զտումների և ցեղասպանական քաղաքականության իրագործման փուլերն Արևելյան Այսրկովկասում (XI-XX դդ.) (Դ մաս) (հայերեն).....9
- Gevorg Stepanyan.** The Stages of Implementation of the Policy of Ethnic Cleansing and Genocide of Armenians in the Eastern Ciscaucasus (11th-20th cc.) (The Four Part) (in Armenian)
- Геворг Степанян.** Этапы осуществления этнических чисток армян и геноцидальной политики в Восточном Закавказье (XI-XX Вв.) (Часть четвертая) (на армянском)
- Նելլի Ժամկոչյան.** Հայ հոգևորականության դերակատարումը Կիլիկիայի հայկական թագավորության հռչակման և Լևոն Մեծագործի՝ թագավոր օծման հարցում (հայերեն).....22
- Nelli Zhamkochyan.** The Role of the Armenian Clergy in the Proclamation of the Armenian Kingdom of Cilicia and the Question of the Anointing of Levon the Magnificent as a King (in Armenian)
- Нелли Жамкочан.** Роль армянского духовенства в провозглашении Киликийского армянского царства и возведении Левона Великого на престол (на армянском)
- Մարիամ Հակոբյան.** Եվրոպայի հայաբնակ երկրների վերաբերմունքը Մայր Աթոռ Սբ. Էջմիածնի թեմերի նկատմամբ 1920-1930-ական թթ. (հայերեն).....33
- Mariam Hakobyan.** The Attitude of the Armenian Populated Countries of Europe Towards the Dioceses of the Mother See of Holy Etchmiadzin in the 1920s-1930s. (in Armenian)
- Мариам Акопян.** Отношение армянонаселённых стран европы к епархиям Первопрестольного Святого Эчмиадзина 1920-1930 гг. (на армянском)

ԻՐԱՎԱԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ, JURISPRUDENCE, ЮРИСПРУДЕНЦИЯ

- Գևորգ Բարսեղյան, Մարինա Մաքյան.** Իրավական կանխավարկածների և ֆիկցիաների Էության բացահայտման տեսագործական մոտեցումները (հայերեն).....45
- Gevorg Barseghyan, Marina Makyan.** Theoretical and Practical Approaches to Discovering the Essence of Legal Presumptions and Fictions (in Armenian)
- Геворг Барсегян, Марина Макян.** Теоретико-практические подходы к раскрытию сущности правовых презумпций и фикций (на армянском)
- Հայկ Ղազարյան.** Դատական և արտադատական կարգով վարչական ակտի բողոքարկման դերի և նշանակության իրավահամեմատական վերլուծությունը անձի իրավունքների վարչաիրավական պաշտպանության բնագավառում (հայերեն).....65
- Hayk Ghazaryan.** Comparative Legal Analysis of the Role and Significance of Appeals of Administrative Act by the Judicial-Executive System in the Character of Administrative-Legal Protection of Personal Rights (in Armenian)
- Айк Казарян.** Сравнительно-правовой анализ роли и значения обжалования административного акта судебно-исполнительной системой в характере административно-правовой защиты личных прав (на армянском)

ԼԵՃՎԱԲԱՆՈՒԹՅՈՒՆ, LINGUISTICS, ЛИНГВИСТИКА

- Աննա Ղարսյան.** Արդի հայերենի տնտեսագիտական տերմինների իմաստաբանական դրսևորումները (հայերեն).....79
Anna Gharslyan. Semantic Manifestations of Modern Armenian Economic Terms (in Armenian)
Анна Гарслян. Семантические проявления экономических терминов современного армянского языка (на армянском)

ԼՐԱԳՐՈՒԹՅՈՒՆ, JOURNALISM, ЖУРНАЛИСТИКА

- Նաիրա Համբարձումյան.** Հիշողության քաղաքականությունը ադրբեջանի էթնոքաղաքական կամարտահայտության գործիք և դրա քարոզչական դրսևորումները վավերագրական կինոյում (հայերեն).....89
Naira Hambardzumyan. The Politics of Memory as a Tool of Azerbaijan's Ethno-Political Strategy and its Propaganda Manifestations in the Media (in Armenian)
Наира Амбарцумян. Политика памяти—инструмент этнополитического волеизъявления азербайджана и его пропагандистские проявления в медиа (на армянском)

- Լիանա Մարտիրոսյան.** Հերոս-փրկչի կերպարը՝ քաղաքական լիդերության սոցիալ-հոգեբանական ազդեցության գործոն (հայերեն).....100
Liana Martirosyan. The Image of the Savior Hero as a Factor of the Social-Psychological Effect of Political Leadership (in Armenian)
Лиана Мартиросян. Образ героя - спасителя как фактор социально-психологического воздействия политического лидерства (на армянском)

ՀՈԳԵԲԱՆՈՒԹՅՈՒՆ, PSYCHOLOGY, ПСИХОЛОГИЯ

- Նարինե Հարությունյան, Անի Բարսեղյան.** Աշխատանքում ներգրավված կանանց ընտանեկան դերերի իրագործման հոգեբանական առանձնահատկությունները (հայերեն).....109
Narine Harutyunyan, Ani Barseghyan. Psychological Features of the Performance of Family Roles by Women Involved in Labor Activities (in Armenian)
Нарине Арутюнян, Ани Барсегян. Психологические особенности исполнения семейных ролей женщинами, вовлеченными трудовую деятельность (на армянском)

ԱՐԿԵՍ, ИСКУССТВО, ART

- Ռուզաննա Միքայելյան.** Հայաստանյան առաջին կինոթատրոնների ինտերիեր դիզայնը (հայերեն).....119
Ruzanna Mikayelyan. The Interior Design of the First Armenian Cinema Theaters (in Armenian)
Рузанна Микаелян. Дизайн интерьера первых армянских кинотеатров (на армянском)

ՏՆՏԵՍԱԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ, ECONOMICS, ЭКОНОМИКА

Վարդան Արամյան. Շրջափակմամբ պայմանավորված՝ Արցախի տնտեսական կորուստները. Գնահատման զեկույց (անգլերեն).....126

Vardan Aramyan. Economic Losses of Artsakh due to Blockade: Evaluation Report (in English)

Вардан Арамян. Экономические потери Арцаха в результате блокады: Оценочный доклад (на английском)

Սուրեն Ավետիսյան, Վարդուշ Գյոզալյան. Սոցիալական արդարության հիմնախնդիրը ՀՀ նախադպրոցական կրթության ոլորտում (հայերեն).....148

Suren Avetisyan, Vardush Gyozyan. The Problem of Social Justice in RA Pre-School Education (in Armenian)

Сурен Аветисян, Вардуш Гёзальян. Проблема социальной справедливости в области дошкольного образования РА (на армянском)

Շուշանիկ Գալոյան. ՀՀ պետական կառավարման համակարգի մարդկային ռեսուրսների կառավարման մոդելի գործընթացային վերլուծություն (հայերեն).....160

Shushanik Galoyan. Process Analysis of the Human Resources Management Model of the Public Administration System of RA (in Armenian)

Шушаник Галоян. Анализ процесса модели управления человеческими ресурсами системы государственного управления РА (на армянском)

Մերի Հովսեփյան. Մակրոտնտեսական կայունության ցուցանիշները ԵԱՏՄ անդամ երկրներում (հայերեն).....172

Meri Hovsepyan. Indicators of Macroeconomic Stability in the EAEU Member States (in Armenian)

Мери Овсепян. Показатели макроэкономической стабильности в государствах-членах ЕАЭС (на армянском)

Դիանա Մաթևոսյան. ՀՀ մակրոտնտեսական ցուցանիշների դինամիկայի վերլուծությունը և արտաքին առևտրի հետ փոխկախվածության դրույթները (հայերեն).....184

Diana Matevosyan. Analysis of the Dynamics of the Macroeconomic Indicators of the Republic of Armenia and the Provisions on Interdependence with Foreign Trade (in Armenian)

Диана Матевосян. Анализ динамики макроэкономических показателей РА и положения о взаимозависимости с внешней торговлей (на армянском)

Տիգրան Միքայելյան. ՀՀ արտաքին առևտրի առկա վիճակը. արտահանման և ներմուծման ինտենսիվություն (հայերեն).....200

Tigran Mikayelyan. The Current State of the Foreign Trade of the Republic of Armenia: the Intensity of Exports and Imports (in Armenian)

Тигран Микаелян. Текущее состояние внешней торговли Республики Армения: интенсивность экспорта и импорта (на армянском)

ԵՐԻՏԱՍԱՐԴԴ ԶԵՏԱԶՈՏՈՂԻ ԱՄԲԻՈՆ
TRIBUNE OF YOUNG RESEARCHER
ТРИБУНА МОЛОДОГО ИССЛЕДОВАТЕЛЯ

Շուշան Հոդաբաշյան. Գործուն գղջալու հիմքով քրեական պատասխանատվությունից ազատելու որոշ հարցեր (հայերեն).....	211
Shushan Hodabashyan. Some Issues of Exemption from Criminal Liability on the Basis of Active Repentance (in Armenian)	
Шушан Одабашян. Некоторые проблемы освобождения от уголовной ответственности на основе деятельного раскаяния (на армянском)	
Զավեն Մարգարյան. ՀՀ Կենտրոնական բանկի վարած քաղաքականության ընդհանուր նկարագիրը (հայերեն).....	222
Zaven Margaryan. General Description of the Policy Conducted by the RA Central Bank (in Armenian)	
Завен Маргарян. Общее описание политики, проводимой Центральным банком РА (на армянском)	
Աշոտ Մկրյան. Հակոբ Մարթայան (Դիլաչար) լեզվաբանը (հայերեն).....	232
Ashot Mkryan. Agop Martayan (Dilâçar) Linguist (in Armenian)	
Ашот Мкрян. Лингвист Агоп Мартаян (Дилячар) (на армянском)	

ԳՐԱՆՈՍՈՒԹՅՈՒՆՆԵՐ, ՔԵՇԵՆԶԻԻ, REVIEWS

Hiroyoshi Segawa, <i>The Forgotten Armenian Genocide: A Case Study On The Prevention And Punishment Of Genocide Crime, Sankeisha, 2004, 138 Pages</i>	242
Գեորգ Բաղդիշեան, <i>Հայոց Մեծ Եղեռնը Մեր Յուշերու Եւ Իրականութեան Մէջ: Մոլախլեռնի Պապս, Սրբոց Յակոբեանց Տպարան, Երուսաղէմ, 2001, 82 Էջ</i>	249

НАУЧНАЯ ЖИЗНЬ В АРЦАХЕ

Научно-исследовательский институт «АРЦАХ» расширяет рамки сотрудничества	254
--	-----

«ԳԻՏԱԿԱՆ ԱՐՑԱԽ» պարբերականի հոդվածների ձևավորման պահանջները	256
The requirements for the journal «SCIENTIFIC ARTSAKH»	258
Требования к оформлению статей журнала «НАУЧНЫЙ АРЦАХ»	259